



**NOTICE OF MEETING / DRAFT AGENDA
CONVOCAATION / PROJET D'ORDRE DU JOUR**

Date 2007-08-10

Reference

ISO/TC197 N 370R1

Title of / Titre du TC/SC

**HYDROGEN TECHNOLOGIES
TECHNOLOGIES DE L'HYDROGÈNE**

Secretariat / Secrétariat
SCC *

Host / Invitant

UNI

MEETING / RÉUNION 197 - 16

Meeting dates / Dates de la réunion **8 November 2007 (9 h to 18 h)**

Place / Lieu

GRAND HOTEL & LA PACE

Via Della Torretta 1, 50016
Montecatini Terme (Pistoia), Italy
www.grandhotellapace.it

Meeting room/Salle de conférence: Instructions will be provided on site on how to get to the meeting room.

In conjunction with the World Hydrogen Technology Convention 2007(WHTC)/
Conjointement avec la Conférence "World Hydrogen Technology Convention
2007(WHTC)"

Web site/ Site web: www.whtc2007.com

P-and O-members are invited to inform the secretariat of the committee concerned, within one month of the receipt of this notice of meeting, of their intention to be represented at the meeting, the approximate number of their delegates and their need for interpretation.

Les membres (P) et (O) sont invités, dans un délai d'un mois à partir de la réception de la présente convocation, à faire connaître au secrétariat du comité concerné leur intention d'être représentés à la réunion, le nombre approximatif de leurs délégués et leur besoin en matière d'interprétation.

Whenever possible, the names of delegates (or observers) and the name of the head of the delegation should also be sent to the secretariat of the committee concerned at least 6 weeks before the opening of the meeting.

Dans la mesure du possible, une liste indiquant les noms des délégués (ou observateurs), ainsi que le nom du chef de la délégation, devrait également parvenir au secrétariat concerné 6 semaines au moins avant l'ouverture de la réunion.

**Parallel meetings to be held prior to the ISO/TC 197 plenary meeting
Réunions parallèles qui seront tenues avant la réunion plénière de l'ISO/TC 197**

Working group/ Groupe de travail	Dates	Meeting room/ salle
WG 12: Hydrogen Fuel — Product Specification — Part 2: Proton exchange membrane (PEM) fuel cell applications for road vehicles / <i>GT 12: Carburant hydrogène — Spécification de produit — Partie 2: Applications de piles à combustible à membrane échangeuse de protons (PEM) pour véhicules routiers</i>	6-7 November 9h to 17h	PALAZZO DEI CONGRESSI (Congress Palace) Via Amendola, 2 Montecatini Terme (PT) Zip code 51016 - Italy www.panciolihotels.it
WG 13: Hydrogen detectors / <i>GT 13: Détecteurs d'hydrogène</i>	5-6 November 9h to 17h	PALAZZO DEI CONGRESSI (Congress Palace) Via Amendola, 2 Montecatini Terme (PT) Zip code 51016 - Italy www.panciolihotels.it

At the following address/À l'adresse suivante :

* Sylvie Gingras
Bureau de normalisation du Québec
333, rue Franquet
Sainte-Foy (Québec) G1P 4C7
Canada

Tel/Tél. : + 1 418 652 2238 (ext./poste 2655)
Fax/Tc : +1 418 652 2292
E-mail/courriel : sylvie.gingras@bnq.qc.ca

- | | |
|--|---|
| <ol style="list-style-type: none"> 1. Opening of the meeting 2. Roll call of delegates 3. Adoption of the agenda (N370) 4. Appointment of the drafting committee for this meeting 5. Approval of the Report of the 15th Plenary Meeting (N367) 6. Report of the Chairman (N 373) 7. Report of the Secretariat (N 372) 8. Status of all items of the programme of work <ol style="list-style-type: none"> 8.1 WI 17268: Progress report of the convener of WG 5 8.2 WI 15869: Progress report of the convener of WG 6 8.3 WI 22734: Progress report of the convener of WG 8 8.4 WI 16110: Progress report of the convener of WG 9 8.5 WI 16111: Progress report of the convener of WG 10 8.6 WI 20012: Progress report of the convener of WG 11 8.7 WI 14687: Progress report of the convener of WG 12 8.8 WI 26142: Progress report of the convener of WG 13 9. Establishment of the work priorities <ol style="list-style-type: none"> 9.1 Update of target dates for work in progress and confirmation/withdrawal of items on which no progress has been made 9.2 Published standards 9.3 New work item proposals and creation of working groups 10. Strategic discussion of committee's work <ol style="list-style-type: none"> 10.1 ISO/TC 197 Business Plan (N*) 10.2 Membership 10.3 Ad hoc group on hydrogen components (N*) 11. Permanent editing committee 12. Liaisons and report of liaisons <ol style="list-style-type: none"> 12.1 Existing liaisons (ISO/TC 11, ISO/TC 22, ISO/TC 58/SC 3, ISO/TC 220, IEC/TC 31 and IEC/TC 105) 12.2 Establishment of new liaisons and cancellation of liaisons 12.3 Cooperation with other organizations 13. Other business 14. Requirement concerning a subsequent meeting 15. Approval of resolutions 16. Closure of the meeting <p>* To be circulated</p> | <ol style="list-style-type: none"> 1. Ouverture de la réunion 2. Appel des délégués 3. Adoption de l'ordre du jour (N370) 4. Désignation du comité de rédaction de la présente réunion 5. Approbation du Rapport de la 15^e réunion plénière (N367) 6. Rapport du président (N 373) 7. Rapport du secrétariat (N 372) 8. Statut de toute question inscrite au programme de travail <ol style="list-style-type: none"> 8.1 WI 17268 : Rapport d'avancement des travaux de l'animateur du GT 5 8.2 WI 15869 : Rapport d'avancement des travaux de l'animateur du GT 6 8.3 WI 22734: Rapport d'avancement des travaux de l'animateur du GT 8 8.4 WI 16110: Rapport d'avancement des travaux de l'animateur du GT 9 8.5 WI 16111 : Rapport d'avancement des travaux de l'animateur du GT 10 8.6 WI 20012 : Rapport d'avancement des travaux de l'animateur du GT 11 8.7 WI 14687 : Rapport d'avancement des travaux de l'animateur du GT 12 8.8 WI 26142 : Rapport d'avancement des travaux de l'animateur du GT 13 9. Évaluation des priorités des travaux <ol style="list-style-type: none"> 9.1 Mise à jour des dates cibles pour les travaux en progrès et confirmation/suppression des questions pour lesquelles aucun progrès n'a été accompli 9.2 Normes publiées 9.3 Propositions d'études nouvelles et création de groupes de travail 10. Réflexion stratégique sur les travaux du comité <ol style="list-style-type: none"> 10.1 Plan d'action de l'ISO/TC 197 (N*) 10.2 Liste des membres 10.3 Groupe ad hoc sur les composants à l'hydrogène (N*) 11. Comité de rédaction permanent 12. Liaisons et rapports des liaisons <ol style="list-style-type: none"> 12.1 Liaisons existantes (ISO/TC 11, ISO/TC 22, ISO/TC 58/SC 3, ISO/TC 220, CEI/CE 31 and CEI/CE 105) 12.2 Établissement de nouvelles liaisons et annulation de liaisons 12.3 Coopération avec d'autres organisations 13. Divers 14. Conditions requises pour la prochaine réunion 15. Approbation des résolutions 16. Clôture de la réunion <p>* À distribuer ultérieurement</p> |
|--|---|